



# 佛教筏可紀念中學

## Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong  
 Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371  
 E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk  
 Website: http://www.bfhmc.edu.hk

### MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

## 2020-2021 年度校巴服務事宜

敬啟者：本校於 2020-2021 年度將繼續為學生提供校巴服務，為使校巴運作順暢，敬請 閣下與 貴子弟細閱附件的「乘搭校巴規則」及2020-2021學年「校巴收費」須知。校巴服務詳情如下：

- (1) 校巴路線如下：

路線	候車地點 (沿途車站)
東涌線	東涌巴士總站、炮台
梅窩線	梅窩碼頭、梅窩街市、貝澳、長沙、塘福、水口

- (2) 2.1 費用：東涌巴士總站、炮台、梅窩碼頭、梅窩街市、貝澳、長沙站均劃一收費。  
 2.2 繳費方式：全學年收十個月車費，**不設退款**。

第一期收費	開學前的註冊時段：7月份 (舊生) 開學前的註冊時段：8月份 (新生)
第二期收費	10月份
第三期收費	12月份
第四期收費	2月份
第五期收費	4月份

如 貴子弟使用校巴服務，敬請填妥後頁的回條，及簽署「乘搭校巴規則」，於新學期註冊留位時，把第一期(九月份及十月份)的校巴費以支票或入數紙繳付的形式，交回校務處，校方會於開學後發予臨時乘車證，以讓學生開始使用校巴服務。校巴服務只接受書面申請，新入學的同學可將此申請表交回校務處。如 閣下以支票繳交費用，支票抬頭請寫上「佛教筏可紀念中學法團校董會」，並在背面寫上學生姓名及班別。如採用櫃員機轉賬方式繳交，請 閣下存入學校銀行戶口號碼（香港滙豐銀行：801-400979-838，戶口名稱「佛教筏可紀念中學法團校董會」），並在入數紙背面寫上姓名及班別，交回校務處。如有任何查詢，歡迎與校巴委員會嚴雁玲主任聯絡（學校電話：2985 5365）。

此致  
 貴家長

校長 惲福龍 謹啟

二零二零年六月三十日



# 佛教筏可紀念中學

Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong

Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371

E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk

Website: http://www.bfhmc.edu.hk

## MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

## 佛教筏可紀念中學

### 乘搭校巴規則

1. 本校的校巴服務由「新大嶼山巴士公司」提供，由本校校巴委員會監管。
2. 校巴收費須知

(I) 車費以月費形式收取，共十個月，分五期繳交。不設退款。

(II) 交費月份：

交費安排	乘車月份	單程	雙程	備註
第一期繳款: 舊生: 7月份 (註冊時段) 新生: 8月份	9月份	\$250	\$480	繳交 9月及 10月車費
	10月份	\$250	\$480	
第二期繳款: 10月	11月份	\$250	\$480	繳交 11月、12月車費
	12月份	\$250	\$480	
第三期繳款: 12月	1月份	\$250	\$480	(1) 繳交 1月、2月車費
	2月份	\$250	\$480	(2) 上學期考試期間 只設單程服務
第四期繳款: 2月	3月份	\$250	\$480	繳交3月及4月車費
	4月份	\$250	\$480	
第五期繳款: 4月	5月份	\$250	\$480	(1) 繳交 5月及 6月車費
	6月份	\$250	\$480	(2) 期終考試期間 只設單程服務
	7月份	免費	免費	只供一直乘搭校巴服務的學生 乘搭

3. 欠交車費或無故缺席達14日的學生，其乘車權將被取消。如欲繼續乘搭校巴，家長須以書面向校巴委員會重新申請。
4. 學生如遺失乘車證或更改車程，須立刻向校巴委員會申請補領，費用為港幣10元。
5. 學生如欲停止乘搭校巴或更改車程，家長必須於下一期繳付費用前兩星期，以書面形式向校巴委員會申請，否則申請將不受理。



# 佛教筏可紀念中學

Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong

Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371

E-mail: info@class.bfhmc.edu.hk

Website: <http://www.bfhmc.edu.hk>

## MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

6. 學生乘車時，如果不守規則、破壞秩序、或做出足以危害行車安全的舉動時，校巴委員會有權立即禁止該學生乘搭校巴，已交費用，概不發還。
7. 為確保校巴服務順暢運作及學生乘車安全起見，所有乘搭校巴之學生，必須遵守以下各項規則：

### (A) 在車站候車時：

- (i) 提早五分鐘到達指定車站。
- (ii) 上車前或下車後要守秩序，校巴未到達前，必須安靜等候。
- (iii) 注意安全，不可在車站追逐嬉戲。
- (iv) 每天必須於登車時出示乘車證，否則可能被拒絕登車。
- (v) 上車時，儀容必須整潔。
- (vi) 保持車廂清潔，所有垃圾必須放入廢紙箱或帶離車廂。

### (B) 當校巴行駛中：

- (i) 保持安靜，不得高聲談話，只可用耳筒聽音樂，以免騷擾他人及司機。
- (ii) 注意安全，不可以把手或頭伸出窗外，或作出危害自己及他人安全之舉動，行車時不可以站立或離開座位。
- (iii) 如與同學或看見同學發生爭執，應立刻告訴隨車老師。
- (iv) 愛護車上的設備，如惡意破壞任何設備，校巴公司有權要求賠償。
- (v) 切勿把玩緊急出口車門。
- (vi) 保管自己的財物，以免遺失。
- (vii) 車未停定，不要離開座位。

(C) 請注意，乘搭校巴的同學必須聽從老師及職員的指示，否則乘搭校巴資格會被取消。

### 8. 更改校巴上車站：

- (A) 如欲永久轉換校巴士或路線，有關學生家長須以書面向校巴委員會提出申請理由。若名額已滿，其申請將不被接納。
- (B) 如學生放學後需臨時轉站或轉路線到其他目的地，有關學生家長須以書面向校巴委員會提出申請理由。若該路線沒有餘位，其申請將不被接納。



# 佛教筏可紀念中學

## Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong  
Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371  
E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk  
Website: <http://www.bfhmc.edu.hk>

### MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

9. 請家長準時繳交車費。

10. 聲明：

本人明白必須遵守校巴上各項規則，並聽從老師及職員的指示，否則乘搭校巴資格可被取消。



佛教筏可紀念中學

Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong

Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371

E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk

Website: http://www.bfhmc.edu.hk

MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

30 June 2020

Dear Parents,

**2020-2021 SCHOOL BUS SERVICE**

Our school will provide bus service for students in the 2020-2021 school year. To ensure its smooth operation, we would like to invite parents to read the attached “Guidelines for School Bus Services”.

The details of the school bus service are as follows:

(1) Route:

Route	Pick up points
Tung Chung Line	Tung Chung Bus Terminal, Tung Chung Battery
Mui Wo Line	Mui Wo Pier, Mui Wo Complex Building, Pui O, Cheung Sha, Tong Fuk, Shui Hau

(2) Payment : (I) Monthly payments for different pick up points are the same.  
 (II) The school bus fee is calculated on a 10-month basis and is **non-refundable**.

The schedule is as follows:

1<sup>st</sup> payment : July, before the semester begins (for existing students only)  
 August, before the semester begins (for new students only)  
 2<sup>nd</sup> payment : October  
 3<sup>rd</sup> payment : December  
 4<sup>th</sup> payment : February  
 5<sup>th</sup> payment : April

If your child is taking the school bus, please complete the Reply Slip on the next page, return it to the class teacher on Registration Day, and submit the first payment for the bus fee (September and October). The school will then issue a temporary school bus pass to your child in September. If you pay by cheque, all cheques should be made payable to “The IMC of Buddhist Fat Ho Memorial College”. If you deposit the money through ATM to the school bank account (HSBC: 801-400979-838), please write down the student’s name and class on the deposit form and submit it to the school. Please note that we can only provide the school bus service for students whose parents have completed and returned the Reply Slip. Parents of newly-enrolled students should submit this Reply Slip as soon as possible. Should you have any enquiries, please feel free to contact the chairperson of the School Bus Management Committee, Ms. Yim Ngan Ling, at 2985 5365. Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

Principal YUON Fuk Lung



# 佛教筏可紀念中學

Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong

Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371

E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk

Website: http://www.bfhmc.edu.hk

## MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

## Buddhist Fat Ho Memorial College Guidelines for School Bus Services

1. The school has contracted with New Lantao Bus to provide transportation for our students.
2. Schedule of charges for the school bus services:

- (I) The school bus fee is calculated on a 10-month basis and is **non-refundable**.
- (II) Payment schedule :

Payment	Month	Single trip	Round trip	Remarks
1 <sup>st</sup> payment : For existing students : July For new students : August	September	\$250	\$480	For the September and October school bus fees
	October	\$250	\$480	
2 <sup>nd</sup> payment : October	November	\$250	\$480	For the November and December school bus fees
	December	\$250	\$480	
3 <sup>rd</sup> payment : December	January	\$250	\$480	(1) For the January and February school bus fees. (2) Only a <u>single trip</u> will be provided during the Frist Term Examination period
	February	\$250	\$480	
4 <sup>th</sup> payment : February	March	\$250	\$480	For the March and April school bus fees
	April	\$250	\$480	
5 <sup>th</sup> payment : April	May	\$250	\$480	(1) For the May and June school bus fees (2) Only a <u>single trip</u> will be provided during the Second Term Examination period
	June	\$250	\$480	
	July	Free of charge	Free of charge	Only for students who take the school bus regularly

3. If a student does not pay the bus fees or is absent without any reasons for more than 14 days, he/she will lose the right to take the school bus and will be required to apply for the service again.
4. If students lose their School Bus Passes or want to change travelling arrangements, they should report to the School Bus Management Committee immediately. **The handling fee is \$10.**



# 佛教筏可紀念中學

## Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong  
 Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371  
 E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk  
 Website: <http://www.bfhmc.edu.hk>

### MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

5. To cancel the service or change travelling arrangements, parents must inform the School Bus Management Committee in writing two weeks before the next payment.
6. When a rule is broken, the matter must be referred to the School Bus Management Committee, and the student involved will receive a warning. If there is repeated offence, it may result in a suspension of the privilege to use school bus service as directed by the School Bus Management Committee, and no refund will be made.
7. In order to facilitate better arrangements for the safety and care of students using the school bus service, the rules are as follows:

#### (A) When waiting at the bus stop:

- (i) Be punctual. Arrive at the pick up point 5 minutes early.
- (ii) Line up at the designated place when boarding and leaving the school bus.
- (iii) Do not play or run at the bus stop.
- (iv) Present your valid school bus pass to teachers when boarding the school bus.
- (v) Tidy up after yourself, and dress appropriately in an acceptable school uniform before boarding the school bus.
- (vi) Keep the school bus clean. Dispose of trash in designated receptacles before boarding the bus.

#### (B) When the bus is in motion:

- (i) Do not shout or make any disturbing noises. When listening to music, watching videos, etc., please use earphones with the volume set at levels that do not disturb fellow passengers or the driver.
- (ii) Do not stick your head out or put hands or any parts of your body out of the windows. Remain seated during the bus journey.
- (iii) Be respectful to others. Disturbing other students by engaging in unruly behavior is not permitted.
- (iv) Students causing willful damage to a bus will be held fully accountable by the bus company.
- (v) Do not play with the Emergency exit.
- (vi) Check for personal belongings in the area where you sit prior to leaving the school bus.
- (vii) At your destination, remain seated until the bus comes to a complete stop.

#### (C) Please be reminded that all students have to follow the instructions of teachers and staff.



# 佛教筏可紀念中學

## Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong  
Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371  
E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk  
Website: <http://www.bfhmc.edu.hk>

### MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

### 8. Change of school bus route:

- (A) Any student who wishes to change to a new bus route during the school year has to apply to the School Bus Management Committee. If there is no vacancy for that bus route, permission will not be granted.
- (B) If any student wishes to change bus routes or stations after school for any reason, their parents have to submit a letter to the School Bus Management Committee for approval. If there is no vacancy for that bus route, the change will not be approved.

### 9. Parents are kindly reminded that the bus fees must be paid on time.

### 10. Declaration

**I understand that my child must conform to the rules of the school bus service and follow the instructions of teachers and staff, and my child may be suspended from using the school bus service if he / she violates any of the rules.**